

محل رقم ۱۰۰۱، مبنی ۱۵، مجمع ۳۳۸، طریق ۳۸۰۱ ص.ب ۱۱۲۱، مملکـــة البحـریــن، س.ت: ۱ - ۳۲۱۹۲

Shop No. 1006, Building 15, Block 338, Road 3801 P.O. Box: 11612, Kingdom of Bahrain, C.R. No.: 32196-1

Tel: +973 1729 2973 Fax: +973 1729 4676 تلیفون: ۹۷۳ ۱۷۲۹ ۹۷۳+ فاکس : ۲۷۲3 ۹۷۷ ۹۷۴+

17 August 2025

Announcement of the Board of Directors' Meeting Results in Relation to Ordinary Items

To: Bahrain Bourse

Bahrain Family Leisure Company B.S.C. would like to announce that its Board of Directors held its meeting on **Wednesday**, **13 August 2025** at **12:30 PM**, where it discussed and approved the following:

- 1. Ratification and approval of the minutes of the Board of Directors' meeting held on 12 May 2025;
- 2. Ratification and approval of the minutes of the Special Board of Directors' meeting held on 08 July 2025;
- 3. Approval of the financial results for the period ended 30 June 2025; and
- 4. Other ordinary items.

نتائج اجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الاعتيادية

السادة / بورصة البحرين

تعلن الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب. بأن مجلس الإدارة عقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 13 أغسطس2025، وذلك في تمام الساعة 12:30 مساءً، حيث تم مناقشة واقرار ما يلي:

- 1. التصديق والموافقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 12 مايو 2025؛
- 2. التصديق والموافقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 8 يوليو 2025؛
 - 3. الموفقة على البيانات المالية للفترة المنتهية المنتهية في 30 يونيو 2025؛
 - 4. وأمور الاعتيادية الاخرى.

Name	Abdul Haseeb Muhammad Daud Financial Controller, Compliance & Board Secretary		الاسم المسمى الوظيفي	
Title				
Company Seal ختم الشركة		التوقيع Signature	Signature التوقيع	
to the state of th	May 1505 RECONSTRUCTION	Asan aw		



